
NFC-长尾天线芯片封口标

产品名称 NFC-长尾天线芯片封口标

公司名称 重庆五盾科技有限公司

价格 .00/枚

规格参数 NXP:213TT
五盾:WD-213TT-07K

公司地址 重庆市江北区宁福路106号

联系电话 023－67912533 15310912365

产品详情

我们的地址：重庆市江北区宁福路106号电话：400-155-1885联系手机：15310912365 期待您的咨询

NFC-长尾天线芯片封口标，重庆防伪、重庆芯片、重庆追溯，重庆溯源，重庆RFID,重庆NFC

参数Parameters:
*非接触式数据传输和供应能源
Contactless data transmission and energy supply

*13.56 MHz的工作频率
Operating frequency of 13.56 MHz
*106 kbit / s的数据传输data transfer
*16位CRC，奇偶校验，位编码，位计数的数据完整性
16 - bit CRC, parity check, bit encoding, data integrity of bit count
*工作距离可达100毫米（取决于各种参数，例如场强和天线几何形状）
Working distance up to 100mm ( depending on various parameters such as field strength and antenna geometry )
*7字节序列号（根据ISO / IEC 14443-3级联2级）
7 byte serial number ( cascade 2 according to ISO / IEC 14443 - 3 )
*用于自动序列化NDEF消息的UID ASCII镜像
 UID ASCII image used to automatically serialize NDEF messages
*在读命令时触发自动NFC计数器
Triggers an automatic NFC counter when reading a command
*NFC计数器ASCII镜像，用于自动将NFC计数器值添加到NDEF消息
ASCII image of NFC counter, used to automatically add NFC counter value to NDEF message

特点Features：



1、不需要借助AAP，带NFC功能手机直接识读；
The mobile phone with NFC function can read directly without the aid of AAP;
2、inlay天线长度达85mm,适合多规格包装封口用；
The length of INLAY antenna is 85 mm, which is suitable for multi-specification packaging and sealing.
3、选用易碎铝蚀刻天线与易碎封装材料，标签一次性使用；
Use fragile aluminum etched antenna and fragile packaging materials, and use the label once.
4、记录用户验证ID;
Record the user authentication ID;
5、防伪效果好，开封提示；
Good anti-counterfeiting effect, Kaifeng tips;
6、同一标签，双ID地址同时写入。
For the same tag, double ID addresses are written at the same time.
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